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Op dinsdag 19 april werd er door de 
gemeenteraad gestemd over een hele rits 
bezuinigingsvoorstellen. Er kwamen heel 
veel wijzigingen langs bij de stemmingen 
rondom die bezuinigingstaak. 

Helaas heeft de SP niet op alle punten kunnen 
scoren, maar over het geheel genomen mogen 
we tevreden zijn met het behaalde resultaat. 
Diverse plannen en ideeën moeten in de nabije 
toekomst nog verder worden uitgewerkt. De 
SP zal bij de behandeling van deze plannen 
vanzelfsprekend een opbouwende, kritische 
houding aannemen.

Door sommige partijen in de stad wordt 
beweerd dat de SP haar sociale gezicht zou zijn 
verloren. Niets is minder waar! Met het aan-
genomen bezuinigingspakket gaan de minima 
er niet op achteruit. Slechts diegenen met een 
lening bij de stadsbank zullen twee euro per 
maand meer kwijt zijn.

De onderstaande voorstellen haalde met steun 
van of dankzij de SP een meerderheid:

•	 De armoedeagenda kan onverkort worden 
uitgevoerd. Het lopende tekort van 
€600.000 wordt aangevuld.

•	 De verlaging van het budget voor de pak-
ketmaatregel AWBZ is van de baan.

•	 Er komst structureel geld beschikbaar 
voor het jongerenwerk in WillemEen.

•	 Er wordt geen 70.000 euro gekort op 
ambulant jongerenwerk.

•	 Het project voor en door jongeren Be    
Connected krijgt een structurele subsidie 
van 5.000 euro.

•	 Er wordt niet gekort op de jeugdparticipa-
tie in het regulier jongerenwerk.

•	 De subsidie voor de jeugdcafés blijft 
behouden.

•	 Er worden geen activiteiten geschrapt bij de 
verlengde schooldag.

•	 De preventielessen van bureau Halt blijven 
behouden. Investeren in preventie betaalt 
zich op lange termijn uit.

•	 De subsidie aan Vrouw en Kind Centrum 
(VKC) Luna/ Oase blijft gehandhaafd.

•	 Op de peuterspeelzalen wordt veel minder 
bezuinigd, waardoor behoud van de meeste 
locaties gewaarborgd is.

•	 Op het budget voor de onderwijshuisvesting 
wordt niet gekort. De gemeente heeft nog 
vele uitdagingen om de onderwijshuisves-
ting voor het bijzondere onderwijs op peil te 
brengen.

•	 De bezuiniging op de volksuniversiteit is ver-
laagd, waardoor de toekomst en laagdrem-
peligheid van de VU gewaarborgd zijn.

•	 Er wordt niet bezuinigd op de natuur- en 
milieueducatie.

•	 Loket Zuid blijft open.
•	 Wijken krijgen meer invloed bij het tot stand 

komen van beleid en uitvoering over de be-
treffende wijk, in het kader van de nieuwe 
manier van wijkgericht werken.

•	 De gymzalen die in de planning staan om 
gerealiseerd te worden (o.a. Schuytgraaf), 
blijven volgens de Arnhemse norm ingericht.

•	 Op het Regionaal Bureau voor Toerisme 
Arnhem Nijmegen (RBT KAN) wordt niet be-
zuinigd. Voor de stad met vele toeristische 
trekkers binnen haar grenzen is het toerisme 
een belangrijke economische trekker.

•	 Er blijft budget beschikbaar om de openbare 
ruimte met kunst te verrijken.

•	 De verhoging van de parkeergelden en het 
betaald avondparkeren zijn voorlopig van de 
baan. Deze discussie zal later nog worden 
gevoerd bij de behandeling van de parkeer-
nota over de wijken rond het centrum.
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25 MILJOEN BEZUINIGEN: DE RESULTATEN

Alle SP-leden hebben reeds een brief ontvangen over het aftreden van onze SP-wethouder 
Margriet Bleijenberg. Zij heeft om persoonlijke redenen besloten haar wethouderschap neer 
te leggen. Zij was verantwoordelijk voor de portefeuilles Onderwijs, Jeugdbeleid, Veiligheid 
(ketenbenadering en coördinatie integrale aanpak overlast). Het college van burgemeester en 
wethouders heeft met respect kennis genomen van deze beslissing.

De SP Arnhem (bestuur en fractie) respecteren het besluit van Margriet. Ze heeft zich altijd voor 
de volle 100% ingezet voor de stad, voor de jeugd, voor het onderwijs. Wij bedanken Margriet 
voor haar tomeloze inzet voor de stad en wensen haar het allerbeste voor de toekomst. 

Een commissie bestaande uit Cris Lenting (fractievoorzitter), Gerrie Elfrink (wethouder) en Fiona 
Verwijs (interim-voorzitter) voert momenteel gesprekken met kandidaat-wethouders en hopen 
spoedig een waardige opvolger te kunnen aanwijzen. 

WETHOUDER MARGRIET BLEIJENBERG 
LEGT FUNCTIE NEER



SP STELT VRAGEN OVER MISBRUIK LEEGSTANDWET
Naar aanleiding van klachten van huur-
ders van Portaal, heeft de SP besloten 
schriftelijke vragen te stellen aan het 
College van B&W over onwenselijke 
praktijken van verhuurders en 
corporaties met betrekking tot de 
Leegstandwet.

De Leegstandwet is bedoeld voor tijdelijke 
verhuur van woningen die bijvoorbeeld op de 
slooplijst staan. Verhuurders kunnen hier-
voor een vergunning aanvragen en mogen 
met die vergunning tot maximaal vijf jaar 
woningen verhuren. Die termijn van vijf jaar 
moet het idee dat tijdelijk ook echt tijdelijk 
is waarborgen. Wanneer de vijf jaar is ver-
streken en de huur toch doorloopt, ontstaat 
een vaste huurovereenkomst met volledige 
huurbescherming.

In Arnhem blijkt het nogal eens voor 
te komen dat woningcorporaties zoals 
Portaal, de wetgeving omzeilen door 
tijdelijke huurders, vlak voor het verstrij-
ken van de termijn van vijf jaar voor de 
keuze te stellen: of de woning te verlaten, 
of een overeenkomst aan te gaan met een 
anti-kraakbureau met als gevolg slech-
tere bescherming. Ondertussen wordt de 
woning niet gesloopt en blijft Portaal wel 
gewoon eigenaar. 

In het kort komt het erop neer dat Portaal 
de wetgeving omzeilt door vlak voor het 
verstrijken van de termijn het contract te 
ontbinden. Deze praktijken zijn onwense-
lijk. Aldus de SP.   

Daarom stelden we de volgende vragen aan 
het college:

•	 Is het college bekent met bovengenoem-
de handelwijze van Portaal?

•	 Zo ja, is het college met de SP van 
mening dat deze handelwijze onwense-
lijk is?

•	 Zo ja, is het college bereid met Portaal 
in gesprek te gaan om deze handelswijze 
te beeindigen?

Ook de gemeente verhuurt gemeentelijk bezit 
op basis van de leegstandwet.

•	 Hoe gaat de gemeente om het verstrij-
ken van de vijf jaar termijn?

SP-AMENDEMENT OVER THUISZORG WEGGESTEMD
Het amendement Help de thuiszorg 
niet om zeep van de SP heeft het na 
een hectische raadsvergadering en 
twee stemrondes, helaas niet gehaald.

De Arnhemse SP-fractie heeft, samen met 
het bestuur en met de leden van de kern-
groep, alles op alles gezet om de bezuini-
ging op de huishoudelijke zorg ongedaan 
te maken. De SP diende een amendement 
in tijdens de behandeling van de bezuini-
gingen in Arnhem op 18 en 19 april. Helaas 
heeft het amendement het niet gehaald.

Behalve het tenietdoen van de bezuiniging 
op de Thuiszorg heeft de SP een voorstel 
ingediend om de thuiszorg op een andere 
manier te organiseren en de menselijke 
maat weer terug te krijgen. Weg met het 
denken in producten en stoppen met het 
opsplitsen van taken.

De SP heeft steeds constructief meege-
dacht en een alternatief aangedragen. 

Helaas konden we onze coalitiepartners 
VVD, D66 en GroenLinks niet meekrijgen 
en waren we als raadsfractie genood-
zaakt via de oppositie een meerderheid 
te verkrijgen. Die meerderheid hadden we 
ook, op papier althans. De mede-indieners 
van het amendement waren: CDA, CU, 
PvdA en Zuid Centraal: dat zijn 21 van de 
38 stemmen.

Het amendement is in stemming gebracht 
en behaalde inderdaad een meerderheid! 
20 stemmen voor en 18 tegen. Opvallend 
genoeg stemde Zuid Centraal tegen. 
Er ontstond echter wat hectiek in de 
raadszaal toen bleek dat een amendement 
van GroenLinks, dat een wijziging bevatte 
in het bezuinigingsvoorstel, ook werd 
aangenomen. Ons amendement, dat reeds 
was aangenomen behelsde het schrappen 
van de bezuiniging. Een tekstwijziging kon 
dus helemaal niet meer plaatsvinden. Het 
voorstel van GroenLinks behelsde overi-
gens veel mooie woorden, maar weinig 
inhoud.

Er werd voor gekozen voor het opnieuw in 
stemming brengen van het SP-amendement. 
Een vreemde gang van zaken? Bij deze 
tweede stemronde haalde ons voorstel geen 
meerderheid. 18 stemmen voor, 20 tegen. Dat 
was een enorme teleurstelling.

De SP-fractie is niet van plan zich hier zomaar 
bij neer te leggen. Tijdens de behandeling 
van het project De Kanteling (een WMO-
project waarin de huishoudelijke zorg ook 
weer aan bod zal komen), zullen we alsnog 
proberen de in onze ogen slechte plannen 
alsnog van tafel te krijgen. De SP zal blijven 
vechten voor goede thuiszorg en proberen 
andere partijen ervan te overtuigen dat het 
echt anders en beter kan!

Désiree Egberts

ROOD is terug in Arnhem. ROOD? Wat 
is dat? ROOD is de jongerenorganisa-
tie van de SP. 
Raadslid Abdurrahman Cetintas heeft 
de afgelopen maanden gewerkt aan 
het opnieuw opzetten van een ROOD-
afdeling in Arnhem. 

Ergens in juni organiseert de 
SP een filmavond voor leden en 
geïnteresseerden. Welke film we 
draaien, blijft nog geheim. 
Hou de afdelingssite in de gaten 
voor de datum.

En met success. Er is een groep 
jonge SP’ers die bij elkaar komt 
en aan de slag gaat met acties, in 
eerste instantie omtrent onderwijs, 
uitgaan en jeugd. Wil je meer weten? 
Of je aansluiten bij de club? Neem 
dan contact op!

ROOD IS TERUG IN ARNHEM FILMAVOND 
IN JUNI 


